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Stöd till föreningar med verksamhet för nyanlända 
Motion till kommunfullmäktige 
 
Många människor i Nacka engagerar sig ideellt. Att vi är med i föreningar eller andra frivilliga 
verksamheter är bra för samhällsgemenskapen, folkhälsan och demokratin. Föreningslivet är viktigt 
för att människor ska få utvecklas och uppleva gemenskap. 
 
De kommunala bidragsformerna bör kontinuerligt utvecklas för att möta nya behov som uppstår. 
Inflyttningen av nyanlända barn och unga i kommunen innebär nya och ökade behov inom kultur‐ 
och fritidsområdet. Extra stort behov finns hos gruppen 16‐19 år som kan få vänta en längre tid på 
inslussning i skola eller arbetsliv. Här kan föreningslivet och studieförbunden ha en viktig funktion att 
fylla som mötesplats och forum för att bygga nätverk, men kanske främst genom att bidra med en 
verksamhet som innebär glädje och livskvalitet. Om en förening eller ett studieförbund vill ta initiativ 
till verksamhet riktade mot denna målgrupp bör kommunen stötta det ekonomiskt genom en 
engångssatsning i den extraordinära situationen vi befinner oss i nu. 
 
Redan idag finns det vid vissa tillfällen möjlighet för föreningarna att ansöka om projektbidrag hos 
kommunen för att bedriva projekt av olika karaktär. Nacka kommun bör dock utforma en 
informationskampanj till föreningarna för att påvisa hur föreningarna kan stöttas med att bedriva 
projekt riktade mot nyanlända.  
 
Vi yrkar därför att kommunfullmäktige beslutar: 
 

 Att kommunen ska göra extra insatser för att stödja föreningarnas initiativ riktade till 
nyanlända barn och ungdomar.   

 

 Att en informationskampanj riktad mot Nackas föreningarna utformas på vilket sätt 
föreningarna kan stöttas med att bedriva projekt riktade till nyanlända.  
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